
ACTA DEL DIA 28 D’ABRIL  DE 2020

Dia i Hora: Dimarts 28 d’abril, de les 17.30h a 19.00h.

 Hora i lloc:17.30h, https://meet.jit.si/consellinfantsgranollers 

Assistents: Cristina Prieto (M.Montaña), Guerau Peguera (L’Estel), Emma Fernàndez (S. Llobet) Pau

Pueyo i Abril Puigdomènech ( Cervetó), Saibo Ceesay (Joan Solans), Nádia Álvarez i Pau Ortiz (Ferrer i

Guàrdia) Joel  Aranda i David Sánchez ( Lledoner), Salma Azarcan (Turó de Can Gili), Sergi Clapera

(Jardí), Maria Garcia (Escola Pia), Martina Borràs i Eric Viñas (Educem), Paula Abril (S. Espriu), Adonuis

Ayala i Ainhoa Crespo (Ponent), Aitana Moreno i Jofre Dalmases (Pereanton) i Gerard Domene (Anna

Mogas).

No assisteixen: els representants de l’escola Anna Mogas i Granullarius.

Dinamitzadores: Ester Cruz  i Maria Marín

Convidades: Laura Llavina, tècnica de Mobilitat i Marta Chillida, tècnica de Medi Ambient 

ORDRE DEL DIA 

1. Donem la benvinguda a tots els consellers i conselleres a la plataforma i les dues persones

convidades (Marta Chillida i Laura Llavina). Expliquem el funcionament de l’aplicació Jitsi.

Repàs dels càrrecs.

Es dona la benvinguda a tots els nens i les nenes que es van afegint a la videoconferència.

En aquest mateix punt es comenta el tema dels càrrecs. 

Es proposa no seguir els càrrecs que fins ara hem utilitzat per agilitzar la trobada amb la 

plataforma Jitsy Meet.

Es proposa que el moderador sigui l’Ester Cruz i doni la paraula als que ho demanin. Els infants cal

que cliquin  la mà que surt a la  pantalla per demanar el torn de paraula.

El càrrec que si que demanem que tingui vigència és el de secretari, que fa la recollida dels punts

tractats i aquest 3r trimestre li tocava a Adonis Ayala / Ainhoa Crespo. El càrrec de  Portaveu que li

tocava al Saibo Ceesay,  que s’encarregava d’explicar durant els 5 minuts últims de cada sessió a

quins acords hem arribat, hem valorat  que la mateixa persona que fa de secretari, faci de portaveu

i només caldrà que faci la lectura del que ha recollit.

L’Adonis encara no s’ha afegit a  la videoconferència quan hi parlem i  l’Ainhoa té problemes  per

escoltar la videoconferència. Finalment es presenta voluntari per fer de secretari el Pau Pueyo.



2. Confinament des de el dia 14 de març. Com ho esteu vivint?

Es  demana que expliquin un resum de com estan vivint el confinament que estem fent des del dia

14 de març. Coses positives que estan vivint i reflexions que puguin aportar al grup. La majoria

parlen del moment de la sortida de diumenge, que va ser el primer dia que es va poder sortir a

passejar  amb els adults.  Es comenta que hi  ha gent  que no respecta les normes sanitàries i

tampoc les distàncies. Algun comenta que en el seu barri hi ha policia i que si que es respecta.

3. Resum de les respostes al qüestionari «confinament i mobilitat»

Es  va passar un qüestionari google , calia omplir-ho i retornar abans del dia 25 d’abril.

 Aquest qüestionari estava  relacionat amb el tema de mobilitat, que fins ara hem estat treballant. 

Tots ho han fet i es felicita per la feina feta i les aportacions

Es comenta que passarem un resum de les respostes que hem rebut i les diapositives utilitzades

per la Laura Llavina, tècnica de mobilitat i la Marta Chillida tècnica de Medi Ambient, per explicar la

mobilitat  i  efectes  del  medi  ambient  en  la  reducció  de  l’ús  del  vehicle  a  la  ciutat  durant  el

confinament.

4. UNICEF cicle de sessions de parcipació en línia

UNICEF ( Ciutat Amigues de la Infància  ha enviat un correu electrònic on ens conviden a fer

sessions de participació en línia ( del 28 d’abril al 21 de maig), on els protagonistes són els nens i

les nenes i  adolescents que participen habitualment  en consells d’infants o de participació.  Us

podeu inscriure i participar-hi. Us enviarem l’email de UNICEF que ens han fet arribar.

5. Lectura del secretari/portaveu del resum de la trobada

El Pau Pueyo ha tingut que marxar abans de tancar la sessió  i fa la lectura la Laura Llavina.

Aquestes són les aportacions 

• Potenciar l’ús del transport públic
• Després del confinament el transport públic s’utilitzarà menys el transport públic.

• Posar cartells perquè les persones vegin com ha estat el canvi en la qualitat de l’aire 
durant els dies del confinament. Mostrar que el cotxe no s’hauria d’utilitzar tant, només per coses
imprescindibles.

• Utilitzar la bicicleta o el patinet.
• Promocionar bicicletes compartides com el bicing de Barcelona.

• Si hi hagués bicis les haurien de desinfectar a cada moment i això és una feinada.

• Quan acabi el desconfinament segurament la gent sortirà més.

• Les bicicletes si cal pagar diners potser no les farien servir, i utilitzarien el cotxe per 
no pagar de més. El cotxe té despesa de gasolina...

• L’itinerari a peu es considera segur.



6. Ens acomiadem fins la propera trobada i foto de grup

S’explica que la propera trobada serà per videoconferència el dia 12 de maig a les 17.30 h, amb el Jitsy

Meet.

S’enviarà convocatòria i enllaç, com en aquesta sessió. 

Proposem fer una nova convocatòria dins de 15 dies (data 12 de maig) perquè veiem que ens queden

molt poques sessions per preparar l’audiència amb l’Alcalde i amb el nou sistema de participació de

videoconferència necessitarem més temps.

En principi, l’Audiència no està clar si es farà presencial, tot i que és la nostra intenció.

A l’Alcalde li agradaria fer-ho presencialment, tot dependrà de com es desenvolupi el confinament del

COVID-19.

Us tindrem informats

Aquesta és la foto final del grup

Cal destacar que l'assistència ha estat més alta però hi han han infants que no tenien prou connexió i a

altres, els hi coincidia amb activitats que es solapaven.

Es  comenta  que  estem  molt  contents/es  amb  la  participació  tan  elevada  amb  el  sistema  de

videoconferència. Ha estat un èxit. Es dona enhorabona a tots i totes per la participació tan activa.

Signat:

Secretari:

Pau Pueyo i Laura Llavina

Dinamitzadores:

Ester Cruz , Laura Llavina, Marta Chillida i Maria Marín


